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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Отговор на този въпрос бе даден по време на съвместно събитие, организирано от Българската търговско-
промишлена палата и Търговско-промишлена палата Враца, по време на което бе представена програмата
"Еразъм за млади предприемачи". Програмата е достъпна за нови и за опитни предприемачи. Тя дава
възможност на нов или начинаещ предприемач /с опит до 3 години/ да почерпи опит от предприемач – домаки... 

На 10 септември в Гранд Хотел София се проведе международна конференция на тема "Транснационални
инвестиции в един променящ се свят: санкции, скрининг и разрешаване на спорове" (Cross border investments in a
changing world: sanctions, screening and dispute resolutions). Конференцията беше организирана от Българската
търговско-промишлена палата с подкрепата на E.L.E.C - Европейска лига за икономич... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Президентът Румен Радев ще открие събитието, съорганизатори на което са Посолството на КНР в България и
Българската национална асоциация " Един пояс, един път", с подскрепата на Министерството на икономиката и
индустрията на Република България. В продължение на три дни, от 12 до 14 септември, Националният дворец на
културата в София ще бъде домакин на първото мащабно събитие, посветено на 75-годиш... 

Много фирми от страни от ЕС смятат да се изтеглят от азиатската държава, тъй като не виждат реални реформи от
страна на ПекинКитайският пазар става все по-малко привлекателен за европейските компании заради
неосъществените реформи и увеличаването на предизвикателствата, сочи годишен доклад на Европейската
търговска камара в Китай, предаде ДПА, на която се позова БТА. В доклада се изтъква, че за ня... 

Заглавие: Как да развиете своя бизнес? Отговор дава програмата "Еразъм за млади предприемачи"

Дата: 11.09.2024 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Завърши успешно международната арбитражна конференция на АС при БТПП с участието на
световни експерти в областта на арбитражните процедури и спорове

Дата: 11.09.2024 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Водещи китайски транснационални компании се представят на изложение в НДК

Дата: 11.09.2024 10:07
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Европейският бизнес в Китай се вкисна още повече

Дата: 11.09.2024 11:07
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Отворена позиция на Асоциацията на организациите на българските работодатели

https://www.bcci.bg/news/20471
https://www.bcci.bg/news/20470
http://sbj-bg.eu/article/details/58667/
https://business.dir.bg/ikonomika/evropeyskiyat-biznes-v-kitay-se-vkisna-oshte-poveche
https://www.cross.bg/otpadutzi-bulgariya-danni-1754045.html


/КРОСС/ ОТНОСНО: Предложение на народни представители от ПГ на ГЕРБ-СДС НИКОЛАЙ НАНКОВ НАНКОВ,
ТЕМЕНУЖКА ПЕТРОВА ПЕТКОВА и АЛЕКСАНДЪР РУМЕНОВ НЕНКОВ за поредно отлагане на определянето на
такса битови отпадъци (ТБО) на основата на количествата генерирани отпадъци и реално предоставяни услуги на
обслужваното население и юридическите лица. С настоящото Асоциацията на организациите на българските раб...

Често, когато мислим за градовете в България, допускаме че по-големите от тях, където има видима концентрация
на хора и икономическа активност, са непременно областни. Това обаче не е така – у нас има примери и за
необластни градове със значително население, дори по-голямо от това на някои от 28-те областни центъра.
Теодор Недев от Института за пазарна икономика се спира на три такива града и прил... 

Липсата на капацитет и бюрокрацията продължават да са сред основните пречки пред инвеститоритеТемата
накратко Експерти от 7 изследователски центъра са анализирали основните ВЕИ проблеми на страните от
Централна и Източна Европа, включително България. Проектите се сблъскват главно с три проблема: бавно
развитие на мрежата, фокус само в една-единствена технология и бюрокрация. Нерешеният проблем с... 

ОТНОСНО: Предложение на народни представители от ПГ на ГЕРБ-СДС НИКОЛАЙ НАНКОВ НАНКОВ,
ТЕМЕНУЖКА ПЕТРОВА ПЕТКОВА и АЛЕКСАНДЪР РУМЕНОВ НЕНКОВ за поредно отлагане на определянето на
такса битови отпадъци (ТБО) на основата на количествата генерирани отпадъци и реално предоставяни услуги на
обслужваното население и юридическите лица. С настоящото Асоциацията на организациите на българските
работодател... 

Без дебати депутатите приеха на първо гласуване на Законопроект за изменение и допълнение на Закона за
подпомагане на земеделските производители. Вносители са депутатът от БСП Иван Иванов, депутатите от ГЕРБ
Десислава Танева и Мария Белова и народният представител от ДПС Атидже Алиева-Вели. Народните
представители гласуваха с 132 гласа "За", без "против" и 2 гласа "въздържали се". Със законопроект... 

Дата: 11.09.2024 09:44
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Статутът на административен център невинаги е ключов за представянето на дадена община

Дата: 10.09.2024 15:06
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Топ 3 на проблемите пред новите ВЕИ в България

Дата: 11.09.2024 15:15
Медия: Капитал

Заглавие: Позиция на Асоциацията на организациите на българските работодатели

Дата: 10.09.2024 17:42
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Депутатите приеха нови правила за подпомагане на земеделците

Дата: 11.09.2024 15:35
Медия: news 24

Заглавие: Заради мащабни промени: България забавя още проектите по REPowerEU 

Дата: 11.09.2024 15:22
Медия: Economic

https://kmeta.bg/%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BD/
https://www.capital.bg/biznes/energetika/2024/09/11/4673453_top_3_na_problemite_pred_novite_vei_v_bulgariia/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/739982-pozitsiya-na-asotsiatsiyata-na-organizatsiite-na-balgarskite-rabotodateli
https://news24sofia.eu/deputatite-prieha-novi-pravila-za-podpomagane-na-zemedeltsite/
https://www.economic.bg/bg/a/view/zaradi-mashtabni-promeni-bylgarija-zabavja-oshte-proektite-po-re-power-eu


Предлагат се промени в 32 инвестиции и 14 реформиПредложенията на България за проекти по глава REPower
EU, част от Плана за възстановяване и устойчивост, ще се забавят още – до края на септември. Те трябваше да
бъдат внесени в Министерския съвет в средата на месеца, но с решение в сряда кабинетът удължи срока с две
седмици. В решението се посочва, че обстоятелствата затова са обективни, а именно п... 

Основна задача пред новата Европейска комисия ще е да подготви следващата многогодишна финансова рамка,
обясни Илияна ЦановаПървото важно решение, което ще бъде представено от новата Европейска комисия, щом
се сформира е проект на следващата многогодишна финансова рамка. Този проект трябва да се случи през месец
юни следващата година. А подготовката на този проект ще провокира много важни дебати. ... 

Очаквам с парите от Плана за възстановяване да се инсталират 7-8 хил. МВтч системи за съхранение на енергия,
казва председателят на ресорната комисия в парламентаВ новия епизод на подкаста "Капитал Green" гост е
Делян Добрев - председател на енергийната комисия в парламента, за динамичните промени в българската
енергетика, високите цени на електроенергията и бъдещето на зеления преход. Тази година... 

Водородно отопление е на път да измести природния газСофтуерната компания еЛандо АД обяви назначаването
на Александър Терзийски и Ангел Митев за членове на своя Съвет на директорите. Това развитие следва
неотдавнашната инвестиция от New Vision 3 (NV3) Venture Fund и IT Soft EAD, които осигуриха допълнителен
капитал за амбициозните планове за растеж и развитие на еЛандо. Александър Терзийски, партн... 

Инспектори установиха 259 нарушения при фирми във Врачанско Служители на инспекцията по труда във Враца
са установили 259 нарушения при проверки във врачански фирми през август. В резултат на извършените през
периода проверки и с цел отстраняване на констатираните нарушения от инспекторите по труда са дадени 259
задължителни за изпълнение предписания. Съставени са два акта за административни наруш... 

Заглавие: България закъснява фатално с усвояването на средствата по Плана за възстановяване

Дата: 11.09.2024 14:58
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Подкаст с Делян Добрев: Високите цени на тока привличат инвеститори в сектора

Дата: 11.09.2024 15:13
Медия: Капитал

Заглавие: Нови директори в борда на софтуерната компания еЛандо

Дата: 11.09.2024 15:08
Медия: TechNews

Заглавие: Инспектори установиха 259 нарушения при фирми във Врачанско

Дата: 11.09.2024 14:17
Медия: Враца днес

Заглавие: Парадоксът на иновациите

Дата: 11.09.2024 12:33
Медия: Икономически живот

https://business.dir.bg/ikonomika/balgariya-zakasnyava-fatalno-s-usvoyavaneto-na-sredstvata-po-plana-za-vazstanovyavane
https://www.capital.bg/podcast/kapital-green/2024/09/11/4674160_podkast_s_delian_dobrev_visokite_ceni_na_toka/
https://technews.bg/article-162667.html
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19554008&SiteID=922
https://ikj.bg/novini/paradoksat-na-inovatsiite/


Отдавна е ясно, че повече инвестиции в научноизследователска и развойна дейност е сигурен начин за
стимулиране на иновациите, увеличаване на производителността и насърчаване на създаването на работни места
и икономическия растеж. И все пак, тъй като САЩ драматично разшириха разходите за научноизследователска и
развойна дейност през последните четири десетилетия, се случи точно обратното. Иновациит... 

"В България проблемите, свързани с инвестициите от момента на скрийнинга до момента на тяхната реализация
и защита от законодателството, са изключително сериозни. Колкото и да е привлекателна България от към общи
законодателни данъчни условия все още страда откъм приток на външни инвестиции", обясни Ботев. обясни
главният изпълнителен директор на Европейския институт за стратегии и анализи (ЕИСА) ... 

Високият месечен резултат обаче не е достатъчен да компенсира спадовете от началото на годинатаТемата
накратко С реализирана продукция за близо 7.9 млрд. лв. извън страната юли е най-силният месец за износа на
стоки от началото на годината Слабата икономическа активност в Европа и по-ниските цени дърпат надолу
експорта и към юли той изостава с 2.9% спрямо 2023 г. През първата половина на годинат... 

Китайските сайтове за онлайн търговия причиняват огромни загуби за европейските и българските производители.
Затварят предприятия и закриват работни места, включително в България. Ангажират карго полети за години
напред. Ниското качество на китайските стоки бързо ги превръща в отпадъци, с които Европа трябва да се справя.
Опасните химически вещества и смеси в дрехи, козметика и детски играчки имат... 

Европейска класация по цена на жилищата включи и четирите най-големи града у нас. София е на 101-во място
със средна цена от 2693,45 евро на квадратен метър за апартамент в центъра. Това е над 9 пъти по-евтино,
отколкото е квадратният метър на апартамент в Цюрих, който е най-скъпарският сред изследваните жилища в
европейски градове. Пловдив е на 136-о място с 1566,32 евро за квадрат, което 10,7 пъ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Заглавие: Колкото и да е привлекателна България откъм общи законодателни данъчни условия, все още
страда откъм външни инвестиции, каза Бранимир Ботев

Дата: 10.09.2024 12:04
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Износът започва второто полугодие с ръст от 7.4% през юли

Дата: 11.09.2024 15:32
Медия: Капитал

Заглавие: Китайските сайтове за онлайн търговия "задушават" европейски и български производители

Дата: 11.09.2024 14:57
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Четири наши града в европейска класация по цени на жилища

Дата: 11.09.2024 15:12
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Ръстът на заплатите се забавя, безработицата намалява

Дата: 10.09.2024 12:39
Медия: Новини.бг

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/739518-kolkoto-i-da-e-privlekatelna-balgariya-otkam-obshti-zakonodatelni-danachni-uslov
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2024/09/11/4674190_iznosut_zapochva_vtoroto_polugodie_s_rust_ot_74_prez/
https://bnr.bg/post/102044517/kitaiskite-saitove-za-onlain-targovia-zadushavat-evropeiskite-i-balgarskite-proizvoditeli
https://novini.vratsa.eu/bg/chetiri-nashi-grada-v-evropeyska-klasatsiya-po-tseni-na-zhilishta/
https://novini.bg/sviat/eu/865502


Ръстът на възнагражденията във Великобритания се забави до двегодишно дъно през трите месеца до края на
юли, а нивото на безработица в страната леко спадна. Това показват най-новите публикувани от Службата за
национална статистика (ONS) данни за британския пазар на труда, предаде БТА, позовавайки се на ДПА.
Заплатите в Обединеното кралство, с изключение на бонусите, са нараснали с 5,1 на сто през... 

Докато кадрите на добре платени позиции имат лостове за договаряне и отстояват законните си права, другите се
сблъскват с минимална защита и риск от експлоатацияОбединеното кралство обяви предложение, чрез което
може да се даде възможност на служителите да поискат режим на четиридневна работна седмица. На пръв
поглед, това е смела стъпка. Тя е в отговор на исканията, засилени от пандемията, за нов... 

Макар и само с 5 стотни, разликата в успеха на матурата по български език и литература между профилираните и
професионалните училища се свива за втора поредна година, достигайки 87 стотни. Въпреки това резултатите на
професионалните училища продължават да са значително по-ниски от тези на профилираните. Данните
коментира Петя Георгиева от Института за пазарна икономика. Професионалното образование... 

Да имаш смелостта да кандидатстваш за по-висока позиция Във всяка професионална кариера настъпва момент,
когато човек се замисля дали е готов да направи следващата крачка и да кандидатства за по-висока позиция. Без
значение дали става въпрос за растеж в същата компания или за търсене на нови предизвикателства при друг
работодател, този избор изисква не само професионални компетенции и опит, но и с... 

Очаква се намеренията на компаниите за наемане на служители в световен мащаб да се запазят стабилни през
четвъртото тримесечие на 2024 г., въпреки че прогнозите за следващото тримесечие са по-слаби от тези за
последното тримесечие на 2023 г., показва изследване на ManpowerGroup за заетостта, предаде Ройтерс.
Глобалната прогноза за наемане на служители за четвъртото тримесечие на 2024 г. е малко по... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 17)

Проектът за трансформация на сградата на Централния универсален магазин (ЦУМ) в София се осъществява в

Заглавие: Капанът на 4-дневната седмица може да щракне за нископлатени кадри

Дата: 11.09.2024 14:36
Медия: Profit

Заглавие: Свива се разликата в успеха на матурата по БЕЛ между професионални и профилирани училища

Дата: 11.09.2024 11:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Да имаш смелостта да кандидатстваш за по-висока позиция

Дата: 10.09.2024 13:07
Медия: Враца днес

Заглавие: Намеренията за наемане на служители в световен мащаб остават стабилни, показва проучване

Дата: 10.09.2024 11:05
Медия: Мениджър

Заглавие: Трансформация на ЦУМ: Сградата ще бъде модерен символ на София

Дата: 11.09.2024 12:04
Медия: Kmeta.bg

https://profit.bg/article/2024091111142559630
https://kmeta.bg/%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%85%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82/
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https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/namereniata-za-naemane-na-sluziteli-v-svetoven-mastab-ostavat-stabilni-pokazva-prouchvane
https://kmeta.bg/%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D1%83%D0%BC-%D1%81%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5/


две фази. Първата ще бъде завършена до април 2025 г., а втората се очаква да приключи до 2027 г. Това обяви в
Бургас Ахмед Насър, основател и директор на компанията "Антика Уърлд" (Antika World), ръководеща проекта. "Той
цели възстановяване функционалността на ЦУМ като модерен символ на София с о... 

"Има много нередности и неясноти, които ние се надяваме все пак справедливостта да възтържествува, защото
всичко останало, освен едно отхвърлително решение, ще бъде подкопаване на доверието и поредната червена
лампа, която светва относно качеството на правосъдието в България." Това каза в интервю пред Actualno.com
кметът на Община Пазарджик Петър Куленски. Той и екипа му пристигнаха днес в София и... 

Дни преди старта на учебната година учители, ученици и родители в три учебни заведения са притеснени заради
възможно изземване на сградата Претенции към четириетажната сграда в центъра на града противопоставиха
кмета на Добрич Йордан Йорданов и Центъра за бизнес и култура и неговия изпълнителен директор доц. Тодор
Радев. Там в момента се помещават две банки, Търговско-промишлената палата, пицария,... 

Всички днес говорят за първия дебат между кандидата на демократите Камала Харис и републиканеца Доналд
Тръмп. Оценките варират, но общото усещане е, че представянето на Тръмп е било слабо, а Камала Харис се е
затвърдила като фаворит. Пазарите реагираха – биткойнът се понижи, йената скочи, а истинският сблсък между
двамата предстои през ноември, когато ще станат ясни и резултатите от изборите в САЩ... 

Пазарът приключи тежката седмица с лоша нотка, след като получи слабия отчет за работните места през август.
Най-общо казано, данните не оправдаха очакванията и засилиха притесненията за отслабващ пазар на труда и
потенциална предстояща рецесия. И това накара S&P 500 да отбележи най-лошата си седмица от повече от
година. Към затварянето в петък индексът се понижи с около 2% за деня, пишат от I... 

Изследователски екип в Швеция е разработил батерия, съставена от композит от въглеродни влакна. Тя обещава
твърдост, подобна на тази на алуминия, като същевременно е способна да съхранява доста
енергияИзследователи твърдят, че са създали и тествали "структурна батерия", която може да зарежда
електромобил, спестявайки тонове тегло. Тя би могла да освети смартфони, тънки като кредитни карти и да уве... 

Заглавие: "Пладнешки обир на жителите на Пазарджик": Кметът Петър Куленски атакува скандален договор в
арбитражен съд (СНИМКИ)

Дата: 11.09.2024 10:34
Медия: Actualno.com

Заглавие: Напрежение след кметска заповед за изземване на сграда в центъра на Добрич (Видео)

Дата: 10.09.2024 19:30
Медия: За истината

Заглавие: Дебатът Тръмп VS. Харис: Големите числа и икономическите планове

Дата: 11.09.2024 15:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Защо Федералният резерв скоро ще вдъхнови мощно рали на пазара

Дата: 11.09.2024 14:23
Медия: Инфосток

Заглавие: Безтегловна батерия обещава 70% увеличение на пробега на електромобилите

Дата: 11.09.2024 16:06
Медия: Profit

https://www.actualno.com/pazardjik/pladneshki-obir-na-jitelite-na-pazardjik-kmetyt-petyr-kulenski-atakuva-skandalen-dogovor-v-arbitrajen-syd-snimki-news_2298051.html
https://zaistinata.com/%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7/
https://forbesbulgaria.com/2024/09/11/debatat-tramp-vs-haris-golemite-chisla-i-ikonomicheskite-planove/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/119284-zashto-federalniyat-rezerv-skoro-shte-vdahnovi-moshtno-rali-na-pazara
https://profit.bg/article/2024091112410473008


Парламентът не прие внесените от БСП промени в Закона за семейни помощи за деца. Предложените текстове
предвиждаха изплащането на еднократна помощ за всяко второ и трето дете за работещи родители, които са
осигурени минимум 24 месеца преди раждането, да не е по-малък от 7 минимални работни заплати, а размерът
на еднократната помощ за майката (осиновителка) студентка, учаща в редовна форма на обуче... 

Турция отдавна се стреми да се присъедини към космическата надпревара, традиционно доминирана от глобални
силиТурция е провела преговори със Сомалия за създаване на площадка за тестване на оръжия и космически
ракети от страната на Африканския рог, според източници на Bloomberg, запознати с въпроса. Програмата на
Анкара за балистични ракети изисква тестване на далечни разстояния и местоположението ... 

Липсата на качествена инфраструктура и на поддръжка водят до недостиг на вода, каза председателят на
Българска асоциация по водитеВодата е ресурс, който трябва да се използва рационално, там където е
необходимо и в количествата, които са необходими. В България обаче има голямо разхищение и това е основната
причина да има недостиг на вода в определени населени места. Това коментира инж. Иван Иванов... 

Властите в Индия са си поставили за цел страната да стане един от лидерите по производство на електрически
превозни средства и батерии, като по този начин да се конкурира с Китай. За да стане това обаче, е нужна именно
помощта на Китай, а двете страни са в обтегнати отношения след граничния конфликт през 2020 г. и това намали
обмена на технологии капитали. Защо Китай започва да възкресява фалирали... 

Кметът на Община Белослав Деян Иванов обяви със заповед частично бедствено положение на територията на гр.
Белослав. Силният дъжд причини наводнения в голяма част на територията на града, включително кварталите
"Младост" и "Акации", съобщават от общината на официалната си страница във Фейсбук. Силна гръмотевична буря
премина през Варна, имаше наводнени участъци В резултат на обилното количество ... 

Заглавие: Парламентът отказа да увеличи еднократната помощ за второ и трето дете

Дата: 11.09.2024 16:02
Медия: Днес News

Заглавие: Турция иска полигон за тестване на балистични ракети, космодрум в Сомалия

Дата: 11.09.2024 16:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Експерт: Ще има региони, който системно ще страдат от безводие

Дата: 11.09.2024 15:30
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Индия иска да стане основен играч в автомобилната индустрия

Дата: 11.09.2024 14:54
Медия: Actualno.com

Заглавие: Частично бедствено положение обявиха в община Белослав след обилните валежи

Дата: 11.09.2024 16:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Самсунг съкращава 30 % от персонала си в чужбина

Дата: 11.09.2024 15:36

https://dnesnews.bg/2024/09/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D0%BA%D1%80/
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/134841-turtsiya-iska-poligon-za-testvane-na-balistichni-raketi-kosmodrum-v-somaliya
https://www.investor.bg/a/519-ekologiya/400675-ekspert-shte-ima-regioni-koyto-sistemno-shte-stradat-ot-bezvodie
https://www.actualno.com/cars/indija-iska-da-stane-osnoven-igrach-v-avtomobilnata-industrija-news_2298310.html
https://bntnews.bg/news/chastichno-bedstveno-polozhenie-obyaviha-v-obshtina-beloslav-sled-obilnite-valezhi-1292836news.html
https://petel.bg/Samsung-sakrashhava-30---ot-personala-si-v-chuzhbina-__542947


Кадър Гугъл мапс Samsung Electronics , най-големият в света производител на смартфони, телевизори и чипове за
памет, съкращава до 30% от персонала си в чужбина, съобщи The Economic Times, цитира Трибюн.бг и БТА.
Базираната в Южна Корея компания е инструктирала дъщерните си дружества по целия свят да намалят броя на
служителите по продажбите и маркетинга с около 15 %, а на административния персонал... 

"На изборите на 27 октомври ще има едно ДПС и половина. Едното е коалиция "ДПС - Ново начало", другата
половинка е "Алианс за права и свобода". Предизборно звучащо и двете ДПС-та ще участват на парламентарните
избори". Това каза приближеният до Делян Пеевски журналист от "24rodopi" Илхан Андай. Думите му дойдоха
малко преди Върховният административен съд окончателно да постанови коалицията на Пеев... 

Общинската съветничка Веселина Александрова алармира за разпродажба на бивше общинско имущество, част
от активите на "Пълдин туринвест" АД. Както Plovdiv24.bg вече съобщи, Община Пловдив няма да получи дивидент
от печалбата на смесеното дружество и тази година, което ще се приеме на предстоящото Общо събрание на
акционерите на 27 септември или на резервната дата 17 октомври. Ето какво написа по то... 

В САЩ се наложи климат на тоталитарна политкоректност, при който изобщо не е възможно да се обсъжда темата
за отношенията с Русия, тъй като веднага щом човек започне да говори нещо различно от генералната русофобска
линия, веднага му се отговаря: "Ааа, това вече сме го чували от Путин". Това казва в интервю за "Комерсанть"
известният американски политолог и водещ на ток шоуто "Голямата игра" на "П... 

Компанията Hardt Hyperloop проведе успешно тестване на високоскоростен вакуумен влак, базиран на
технологията Hyperloop, в град Вендам, провинция Грьонинген, в североизточната част на Холандия. Това се казва
в съобщение на сайта на компанията. Отбелязва се, че влакът със скорост от около 30 км/ч успешно е изминал
първите 90 м от 420-метровата тръба, разположена в Европейския център Hyperloop. Какт... 

Медия: Petel.bg

Заглавие: Илхан Андай: На изборите ще има "ДПС - Ново начало" и "Алианс за права и свободи"

Дата: 11.09.2024 15:12
Медия: Actualno.com

Заглавие: Веселина Александрова алармира за разпродажба на бивше общинско имущество в Пловдив

Дата: 11.09.2024 14:42
Медия: Фокус

Заглавие: Дмитрий Саймс: В САЩ властва тоталитарна политкоректност. КГБ бяха по-умерени, когато ме
изгониха от СССР

Дата: 11.09.2024 11:33
Медия: Лентата

Заглавие: Нидерландия пусна в тестов режим високоскоростният вакуумен влак Hyperloop

Дата: 10.09.2024 17:55
Медия: Мениджър

Заглавие: Агенция "Митници" и Великобритания се борят заедно срещу нелегалния трафик

Дата: 11.09.2024 16:25
Медия: 24 часа Пловдив

https://www.actualno.com/politics/ilhan-andaj-na-izborite-shte-ima-dps-novo-nachalo-i-alians-za-prava-i-svobodi-news_2298330.html
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Модерно оборудване за ефективна борба срещу нелегалния трафик ще получат българските митнически
служители в най-кратки срокове. Това стана ясно от срещата на директора на Агенция "Митници" Георги Димов с
Елизабет Чапман – заместник-посланик на Великобритания в България. Двамата подписаха споразумение за
британското дарение вчера. То се изразява основно в предоставянето на специализирани инструмент... 


